
van: Peter van den Nouland
aan: college van Burgemeester en Wethouders
datum: 12 januari 2023
onderwerp: Aanrijtijden ambulances in de gemeente Aalsmeer

De aanrijtijd voor een ambulance in onze gemeente bedraagt bij een spoedmelding 15 minuten. Dit is 
inclusief de tijd die de meldkamer nodig heeft om de melding aan te nemen, een vrije ambulance te 
zoeken en de rit uit te geven. Deze 15 minuten is een normtijd. Dat wil zeggen dat er geen sancties 
kunnen volgen wanneer de 15 minuten grens overschreden wordt. 

Het is mij bekend dat Ambulance Amsterdam beschikt over cijfermateriaal met betrekking tot 
aanrijtijden. Op oudejaarsdag was er een ernstig incident in Kudelstaart waarbij uiteindelijk een 
ambulance uit Vinkeveen gekomen is om de patiënt te behandelen en te vervoeren. De aanrijtijd was 
ruimschoots boven de 15 minuten. 

Ambulance Amsterdam is een private organisatie. Als bestuur van een gemeente is het lastig enige 
invloed op het beleid te krijgen. Gezien het belang voor onze inwoners van verantwoorde 
ambulancezorg verzoek ik het college bij Ambulance Amsterdam informatie in te winnen om 
onderstaande vragen te beantwoorden. 

1 Zou het college de raad kunnen informeren over aanrijtijden van ambulances voor A1 
ritten (spoedritten) in Aalsmeer en Kudelstaart? Zo ja, hoeveel A1-ritten zijn er de 
afgelopen 5 jaar per jaar geweest? 

2 Zou het college de raad kunnen informeren bij hoeveel ritten (percentage) er in die 
periode een tijdsoverschrijding plaatsvindt van de normtijd van 15 minuten?

3 Deelt het college mijn mening dat aanrijtijden > 15 minuten bij A1 meldingen onwenselijk 
zijn?

4 Kan Ambulance Amsterdam aangeven welke acties men voor ogen heeft om tijds 
overschrijdende aanrijtijden te voorkomen?

5 Veel inwoners van onze gemeente hebben het idee dat de voorwaarde scheppende post 
Aalsmeer (achter de brandweer kazerne) continu bezet is. Uit ervaring weet ik dat dit 
niet het geval is. Zou het college bij Ambulance Amsterdam willen informeren wat het 
gemiddelde aantal uren per dag is dat deze post bezet is. Dit graag wegzetten in 
tijdsblokken om duidelijkheid te verkrijgen in de dag en nacht situatie.

In afwachting van uw antwoord,

Peter van den Nouland
CDA fractie

 

  


